
Berg menighetsråd

 MØTEBOK

Møtested:

Møtedato: 

Tid: 

Berg arbeidskirke

Torsdag 17. oktober 2024

18.30 – 21.30

SAKSLISTE: NR 09/24

Til stede: Jan Einar Karlsen, Toril S. Jacobsen, Kristin S. Haugen, Øystein Vestmoen, Astrid Hurum,  
Hans Fr. Johnsen, Tone Vestmoen.  Ikke til stede: Jan Birger Løken, Anita B. Hovd, Ellen Ingunn 
Nordli, Gunn Lyngstad, Svein Erik Holm,

SAKNR. 81/24: GODKJENNING AV REFERAT FRA  24.  SEPTEMBER 2024

SAKNR. 82/24: PRESTEN HAR ORDET  

SAKNR. 83/24: SÅMANNEN
 Innspill fra arbeidsgruppe

SAKNR. 84/24: OFFERLISTE FOR 2025

SAKNR. 85/24: JULEMARKED - JULEMESSE - JULEVERKSTED

SAKNR. 86/24: DIAKONI – FORNYING AV MANDAT

SAKNR. 87/24: EVALUERE/ EVENTUELT VIDEREFØRE MISJONSPROSJEKTET 

SAKNR. 88/24: MEDARBEIDERFEST
Mulige foredragsholdere: Henrik Syse, Per Anders Norengen, Laila R. Dahl
Andre?  Videre planlegging

SAKNR. 89/24: REFERATSAKER
Babysang, Eva Therese Hosum er vikar for Bente E. Øye og har 
samlingsdelen. Start kl 10.30, og hver torsdag.
 

SAKNR. 90/24: EVENTUELT

    



SAKSBEHANDLING I MENIGHETSRÅDET:   

SAKNR. 81/24: GODKJENNING AV REFERAT FRA  24.  SEPTEMBER 2024
Referatet ble godkjent og underskrevet,

SAKNR. 82/24: PRESTEN HAR ORDET  
- Utleie ekteskapskurs avlyst, for få påmeldte.   Ønker nytt forsøk.  OK for MR
- Eva Sannum Seierstad har takket ja og blir vår nye menighetspedagog, fra 01.01. 2025.
- Sokneprest har fri på Julaften. Even Sundby er vikar.
- Kirkeverge Sigrid slutter i jobben – er langtidssykemeldt nå. Andreas Berg er konstituert i stillingen.

SAKNR. 83/24: SÅMANNEN
Situasjonen med Såmannen er endret da redaktør Egil Thorvaldsen gir seg ved årsskiftet. 

Arbeidsgruppe fra Berg, Tanum/Kjose har hatt møte, hvor de skulle ha fokus på menighetsbladets 
framtid (form, medium, kostnad mm). 

Tanum og Kjose menighetsråd hadde i forkant drøftet saken i møte 25.09.24 og «går for å legge ned 
Såmannen og overføre kapitalen som står i Såmannen til menighetene». Denne avgjørelsen ble 
meddelt Berg sin representant i møtet.

I menighetsrådsmøtet i Berg  17.10.24 er det enighet om at Berg ikke har et ønske om at Såmannen 
skal opphøre nå. Berg menighetråd ønsker en prosess, hvor man ser på muligheter for endring i 
menighetsbladet og en rimeligere pris. Berg menighetsråd reagerer sterkt på hvordan denne saken er 
blitt behandlet av Tanum og Kjose menighetsråd og vedtaket de har fattet.  Såmannen eies av tre 
menigheter, og endringer må skje i et samarbeid og i fellesskap. Når det gjelder økonomien og 
kapitalen som er knyttet til Såmannen, er det en sak som må drøftes. 
VEDTAK:
Soknepresten, i samråd med leder, utformer et brev til Tanum og Kjose menighetsråd. Prosessen må 
gå videre.

SAKNR. 84/24: OFFERLISTE FOR 2025
Ble gjennomgått, og utvalg av offersøknader ble vedtatt.

SAKNR. 85/24: JULEMARKED - JULEMESSE - JULEVERKSTED
Lørdag 23.11.24, kl- 10 – 14. 
Loddbøker er delt ut.  Trenger kaker til utlodning. 
Marked og messe: ansvar Berg menighetsråd.
Juleverksted: Berg v/Anita B. Hovd og Frikirken v/Laila Fresjarå Foldvik.

SAKNR. 86/24: DIAKONI – FORNYING AV MANDAT
Forslag til nytt mandat ble gjennomgått.
VEDTAK:  Nytt mandat ble vedtatt.

SAKNR. 87/24: EVALUERE/ EVENTUELT VIDEREFØRE MISJONSPROSJEKTET 
Vårt misjonsprosjekt er gjennom NMS på Madagaskar.  Vi støtter samarbeid med den gassiske kirke.  
20.000 kroner har vært mål for Berg å samle inn årlig.  Prosjektet har vært tema på bo-hjemme-leir. 
Avtalen går ut 31.12.24.
VEDTAK:  Vi forlenger avtalen med NMS med 2 år, fra 1.1.25, og bruker den tida til å gå nærmere 
gjennom prosjektet.
Kristin svarer Zimmermann og tar kontakt med vår misjonskontakt.
 



SAKNR. 88/24: MEDARBEIDERFEST
Mulige foredragsholdere: Henrik Syse, Per Anders Norengen, Laila R. Dahl
Andre?  Videre planlegging
VEDTAK Tone spør Laila R Dahl. Kristin spør Havfruene og Jan Ivar. AU jobber videre med saken.

SAKNR. 89/24: REFERATSAKER
Babysang, Eva Therese Hosum er vikar for Bente E. Øye og har samlingsdelen. Start kl 10.30, og 
hver torsdag.

Barnekoret er i gang, 7 – 8 jenter.
 

SAKNR. 90/24: EVENTUELT
Menighetsmiddager: Vi går med underskudd.  Det er behov for å avklare avtale om bestilling og 
levering. Jan Einar, Toril og Ole Bjørn tar en prat med Meny.

    


